



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. Date: 29-12-2025 12:37:12 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: PM 12:37:12 2025-12-29 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:
<b>Material Event</b>	<b>الحدث الجوهرى</b>
Date of event: 28-12-2025	تاريخ الحدث الجوهرى: 2025-12-28
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Pursuant to the Disclosure Instructions and following the previous disclosures published regarding the executive case filed against the Company in the amount of (4,474,958.915) Jordanian Dinar No. 5-11 / (14094-2025) – General Register and its subsidiary at the Economic Chamber No. (490/2023) as well as the previous disclosure regarding the settlement of indebtedness related to the Company, we would like to inform you that the above case has been dropped with its branches and is considered executed and ended on 28/12/2025.	عملاً بتعليمات الإفصاح ولاحقاً للإفصاحات السابقة المنصورة بما يخص القضية التنفيذية والمقامة على الشركة بمبلغ (4,474,958.915) دينار أردني رقم (14094-11-5) / (2025-14094) سجل عام والمترتبة عنها لدى الغرفة الاقتصادية رقم (490/2023) وكذلك الإفصاح السابق بما يخص تسوية المديونية المتعلقة بالشركة نود اعلامكم بأنه تم اسقاط القضية أعلاه بتفرعاتها واعتبارها منفذة ومنتهية بتاريخ .2025/12/28
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Malek AL - Hejazi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Malek AL - Hejazi